
انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

مجمــع انتخاباتــی فدراســیون جودو با 
وجــود همــه تلاش هایــی کــه بــرای بــه 
تعویق انداختن اش انجام شــد، شــکل 
گرفــت و حکم به انتخــاب دوباره آرش 
میراسماعیلی داد. کسی که بیشترین 
روزهای ریاســت اش در دوره قبل را در 
تعلیق گذراند و کار چندانی برای انجام 
دادن نداشــت. مجمــع جودو در حالی 
شکل گرفت که تا همین چند روز قبل 
ابهام هــای زیــادی دربــاره برگــزاری اش 
مطرح بود اما آرش میراسماعیلی همه 
توانــش را بــه کار بــرد تــا هــر طور شــده 
مجمــع شــکل بگیرد؛ چون مشــخص 
نیســت در ماه های ابتدایی سال آینده 

چه چیــزی انتظارش را می کشــد.
بــرای ایــن انتخابــات هشــت کاندیــدا 
تأییــد صلاحیت شــده بودنــد و همین 
تعــداد حکایــت از یک مجمع پرهیاهو 

را داشــت اما جالب اســت کــه با وجود 
تأییــد محمــد بلوطی، وحیــد زارع نژاد، 
ســیدمجید زارعیــان، عبــاس ســالگی، 
منصــور عبدی، علی مویدی خرم آبادی 
و فرشــاد نجفی پــور، هیــچ کــدام در 
مجمــع حاضــر نشــدند و غیبت شــان 
آرش را به تک کاندیدای این انتخابات 
تبدیــل کرد. گویا آنها هم می دانســتند 
در صــورت برگــزاری مجمــع پیــش 
از پایــان ســال، شانســی ندارنــد و بــه 
همیــن دلیــل بــا انصــراف خــود، همــه 
 آرا را در ســبد آرش میراســماعیلی 

قرار دادند.
مجمــع انتخاباتی فدراســیون جودو در 
حالی برای آرش آسان پیش رفت که او 
بیشترین روزهای دوران ریاستش طی 
چهارســال گذشــته را در تعلیق گذراند 
و نتوانســت بــا فدراســیون جهانــی بــه 

توافــق برســد. در دوره قبــل پیــش از 
اینکه آرش میراسماعیلی رئیس شود، 
رئیس فدراســیون جهانــی این پیغام را 
بــرای ورزش ایــران فرســتاد کــه موافق 
او نیســت. اما مســئولان وقــت ورزش 
بــه این موضــوع توجه نکردند و همین 
شــد کــه دقیقاً چند ماه بعــد از انتخاب 
آرش، ماجرای ســعید ملایی پیش آمد 

و تعلیــق جودو.
از آن بــه بعــد هم عملاً اتفاق خاصی در 
این رشته نیفتاد و آرش میراسماعیلی، 
جز حضور در یکی، دو مرحله دادرسی، 
کار خاصی انجام نداده و جالب اســت 
که با وجود این شــرایط، باز هم مجمع 
جــودو بــه او اعتمــاد کرد و ریاســت این 
فدراســیون را بــرای چهــار ســال آینــده 
بــه او ســپرد؛ اتفاقــی عجیــب کــه فقط 
در ورزش ایــران اتفــاق می افتــد که اگر 

غیر از این بود؛ آرش میراســماعیلی به 
جــای اینکه 54 رأی مثبت بگیرد؛ باید 
در ایــن مجمــع بــه اعضا پاســخ می داد 

که چرا نتوانســته شــرایط را به گونه ای 
مدیریــت کند کــه این حاشــیه ها برای 

ورزش پیــش نیاد؟

برنامه ستاره  های  
دوو میدانی از زبان 

رئیس
دوومیدانــی  فدراســیون  رئیــس 
در مــورد برنامه هــای آماده ســازی 
ســال  در  رشــته  ایــن  ســتاره های 
منتهی به بازی های آسیایی خبرداد.

هاشــم صیامــی در مــورد برنامــه 
آماده ســازی ورزشــکاران در ســال 
آینــده گفــت :»برنامــه خــود را بــه 
وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 
ارائــه کرده ایــم. ۱۲ تــا ۱5 ورزشــکار 
مــا شــانس حضــور در تیــم را دارند و 
بایــد به صــورت ویژه مورد توجه قرار 
بگیرند. باید برای این افراد شرایطی 
حداقلــی فراهــم کنیــم کــه بــا گرانــی 

موجود، کار سختی است.«
او ادامــه داد :»احســان در کیــش 
و مشــهد تمریــن می کنــد. تــلاش 
کردیــم مربــی او بــه ایــران بیایــد امــا 
نشــد. بــا توجــه بــه مشــکلات مالــی 
تمام اردوهایش در ایران اســت اما 
به احتمال زیاد دو هفته ای به خارج 
از کشــور می رود تا در چند مســابقه 
شــرکت کند. حســن تفتیان بیشتر 
بــا هزینــه و اسپانســر شــخصی اردو 
برگــزار کرده اســت. از من خواســت 
آســیا  ســالن  داخــل  قهرمانــی  در 
شرکت نکند تا بیشتر تمرکزش را بر 
ورودی المپیــک پاریس و بازی های 

آسیایی بگذارد.«
رئیــس فدراســیون دوومیدانــی بــه 
وضعیــت تمرینــی فرزانــه فصیحــی 
نیــز اشــاره کــرد:»او شــرایط بســیار 
در  می کنــد.  دنبــال  را  حرفــه ای 
کشــورهای اســلامی و داخل ســالن 
آســیا مدال های ارزشمندی گرفت. 
برخــی دوســتان می گویند فصیحی 
فقــط در ۶۰ متــر موفــق اســت اما در 
کشورهای اسلامی نشان داد که در 

۱۰۰ متر هم عملکرد خوبی دارد.«

رئیس فدراسیون بدمینتون 
خبر داد

تأثیر جام فجر در روند 
کسب سهمیه پاریس

فدراســیون  رئیــس  گفتــه  بــه 
بدمینتــون، مســابقات بدمینتــون 
جام فجر سال آینده، کسب سهمیه 

المپیک پاریس خواهد بود.
محمدرضــا پوریا دربــاره رقابت های 
و اهمیــت  بدمینتــون جــام فجــر 
برگــزاری آن در ســال آینــده گفــت: 
»باتوجــه بــه اینکــه ســی و دومیــن 
دوره این مسابقات در سال آینده به 
مســابقات المپیــک پاریس نزدیک 
اســت، بنابرایــن یکــی از مســابقات 
کسب سهمیه المپیک خواهد شد. 
انتظار می رود برای مســابقات سال 
آینــده جــام فجــر ورزشــکاران حدود 

4۰ کشور دنیا حضور پیدا کنند.«
 

اظهارنظر شوکه کننده 
پزشک حامد حدادی:

مشخص نیست به 
جام جهانی برسد!

حامــد حــدادی پــس از مصدومیت 
ســنگینی کــه در چیــن داشــت، بــه 
تازگی به ایران بازگشته تا ادامه روند 
درمــان خــود را دنبــال کنــد. صادقی 
پزشک حدادی در ایران درباره زمان 
بازگشــت ایــن بازیکــن بــه میــدان 
گفــت: »حــدادی بــه دلیــل پارگــی 
آشــیل پا دچار آســیب دیدگی شــد. 
در ایــن نــوع مصدومیت، حداقل 5 
ماه زمان لازم است تا ورزشکار پس 
از جراحی بتواند به شرایط لازم برای 
تمرین بازگردد. الان حدود دو ماه از 
جراحــی حدادی می گــذرد. بنابراین 
ســه مــاه دیگــر زمــان نیــاز اســت تــا 
او بتوانــد بــه طــور کامــل بــه تمریــن 
بازگردد. البته این بازگشت اینگونه 
اســت کــه بایــد تمریــن اختصاصــی 
داشــته باشــد. بــه همیــن خاطــر از 
الان نمی تــوان در مــورد حضور او در 
جــام جهانــی نظر قطعی داشــت اما 
مسلم است که کار سختی در پیش 
داریم. نمی توان قول صد درصد داد 
کــه حامد حتمــاً برای جام جهانی به 
شــرایط لازم برای حضور در ترکیب 
تیــم ملــی می رســد امــا قطعــاً تلاش 
مــن و خــودِ ایــن بازیکــن رســیدن به 

این نتیجه است.«

 zخبر و مصاحبه

انتخابات جودو برگزار شد

ریاست دوباره، پاداش 4 سال استراحت

آرش میراسماعیلی، 
جز حضور در یکی، 

دو مرحله دادرسی، 
کار خاصی انجام 

نداده و جالب است 
که با وجود این 

شرایط، باز هم مجمع 
جودو به او اعتماد 
کرد و ریاست این 
فدراسیون را برای 

چهار سال آینده به او 
سپرد
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آرش میراسماعیلی: 4 سال سخت را پشت سر گذاشتیم!
آرش میراسماعیلی بعد از انتخاب دوباره به عنوان رئیس 

فدراسیون می گوید: »4 سال سخت را پشت سر گذاشتیم و 4 سال 
سخت دیگر را با توجه به شرایط سخت مالی و چالش ها پیش رو 

داریم.«
او می گوید: »روز قبل از مجمع، یکی از سخت ترین روزهای 

زندگی ام بوده و شاید تلاش هایی که از بیرون مجموعه می شد، 
برایم ارزش داشت. وقتی در حال حرکت هستیم، خیلی ها 

نمی پسندند. خواهش می کنیم این کارها را کنار بگذارند و در جمع 
صاحبان واقعی جودو باشند. امید به تداوم این اتحاد و همدلی 

دارم.« او در حالی از حرکت می گوید که دقیقاً مشخص نکرده 
درباره کدام حرکت در دوران تعلیق صحبت می کند!

ZOOM

نوشاد عالمیان

سد محکم نفر 16 دنیا

در ادامه رقابت های تنیس روی میز اســمش ســنگاپور، نوشاد عالمیان در 
مرحلــه یک شــانزدهم نهایــی مقابــل لیم جنگهون از کــره جنوبی 3 بر صفر 

بازنــده شــد و از دور رقابت هــا کنار رفت.
نوشــاد پیــش از ایــن در جــدول اصلــی نفــر 59 دنیــا را از پیــش رو برداشــته 
بــود امــا نتوانســت در جمــع 32 نفــر برتر مقابل نفــر 16 دنیا برنــده از زمین 

بیــرون بیاید.

محمد پولادگر

گلایه از غایبان انتخابات جودو

ســیدمحمد پولادگــر بعــد از پایان انتخابات فدراســیون جودو گفــت: » از همه 
عزیزانی که در عرصه انتخابات حضور داشتند، ممنون هستم که باعث شدند 
انتخابــات بــدون حاشــیه پیش بــرود. هر چند از دوســتانی که ثبت نــام کردند 
گلایــه دارم کــه چــرا حضور پیدا نکردند. شــاید بحث هایی داشــته باشــند، اما 
اگــر حضــور در عرصــه ای را با توجه به توانایی های خــود لازم می دانیم، وظیفه 

مــا اســت. چقدر خوب اســت ما به جــای نتیجه گرایی، وظیفه گرا باشــیم.«

غلامرضا شعبانی بهار:

مشکلات مان با یکی، دو میلیارد حل نمی شود

غلامرضــا شــعبانی بهــار در خصــوص مشــکلات مالــی فدراســیون تیــر و 
کمان در مســیر آماده ســازی ورزشــکاران گفت: »امروز مشکل فدراسیون 
تیرانــدازی بــا کمان که من رئیس شــان هســتم با یک میلیــارد و دو میلیارد 
حــل نمی شــود. مــا در ایــن مــدت بســیاری از اعزام های مــان را به دلیــل 
نداشــتن بودجــه از دســت داده ایــم، شــما بگوییــد ورزشــکار مــن در ایــن 

شــرایط چــه کار بایــد بکنــد.«

 zگزارش

در روز عجیــب و خــاص ورزش در پایــان 
ســال، بجــز انتخابــات جــودو، یک رشــته 
رزمــی دیگــر هــم تعییــن تکلیــف شــد. 
انتخابــات کاراتــه کــه حــدود ۲۰ روزی بــه 
تعویــق افتــاده بــود، بالاخره برگزار شــد و 
اعضــای مجمع رأی به تمدید چهارســاله 

رئیــس آن دادنــد.
در پایــان رأی گیــری ایــن انتخابــات ســید 
حســن طباطبایی با کسب 4۳ رأی از 44 
رأی ماخوذه به مدت چهار ســال به عنوان 

رئیس این فدراســیون انتخاب شــد.
هومان عسگری و سید حسن طباطبایی 
تنهــا کاندیداهــای تأیید صلاحیت شــده 

برای انتخابات این فدراسیون بودند که از 
میان ۱۰ کاندیدا مجوز حضوردرانتخابات 
فدراســیون را بــه دســت آوردنــد. هومان 
عســگری دراین انتخابات غیبت داشــت 

کــه به منزله انصراف تلقی شــد.

انتخاب باقی اعضا در مجمع 
بعدی

یکــی از مــوارد محــل اختــلاف در مجمــع 
کاراته، نیامدن استعلام و تأیید صلاحیت 
نامزدهــای نماینــده هیــأت  های اســتانی 
و هیــأت رئیســه بــود. در همیــن راســتا 
تصمیــم گرفتــه شــد کــه انتخــاب ایــن 

نفــرات بــه مجمــع بعــدی کاراتــه موکــول 
شــود.

آرش فرهادیــان مدیــرکل دفتــر امــور 
مشــترک فدراسیون های ورزشــی در این 
بــاره گفــت :»بیــش از 5۰ روز اســت کــه 
درخواســت اســتعلام کرده ایــم امــا بــرای 
احترام به مجمع قرار شد مجمع را برگزار 
کنیم و انتخاب اعضای بعدی را در مجمع 

بعــدی انجــام بدهیم .«
در ادامــه ایــن مجمــع محمدرضــا خلوت 
به عنــوان خزانــه دار، مریــم مشــیری و 
محمدباقرآقامیــری به عنوان کارشــناس 
قایــی هــم به عنــوان  خبــره و عبــاس آ

نماینــده باشــگاه های اســتانی حاضــر در 
هیــأت رئیســه انتخــاب شــدند.

طباطبایی: جمعیت گسترده 
باعث حاشیه می شود

رئیــس منتخــب کاراتــه یکــی از دلایــل 
حواشــی زیاد در رشــته کاراته را جمعیت 
گســترده این ورزش در کشــور دانســت.

ســید حســن طباطبایــی گفــت :»جامعه 
کاراتــه بــزرگ اســت. بعــد از فوتبــال در 
بخش مردان بیشترین جمعیت را داریم 
و در بخــش زنــان هم بیشــترین جمعیت 
را دارا هستیم. وقتی جامعه وسیع باشد 

تنوع افــکار و رویکردها وجود دارد. برای 
جامعــه کاراتــه ایــن یــک ظرفیــت مهم و 
قوی اســت. امیــدوارم با همدلی، رفاقت 
و اســتفاده از ظرفیت هــای مهمــی که در 
کاراته داریم، گام هایی برای آقایی کاراته 

در جهــان برداریم.«
طباطبایــی در مــورد عــدم تحقــق وعــده 
ایجاد کمپ کاراته در دوره اول ریاستش 
نیــز گفــت :»یک کمــپ بین المللــی برای 
کاراتــه در باشــگاه انقــلاب داریــم. در 
گام دوم امیــدوارم بتوانیــم مجموعــه ای 
در شــأن کاراتــه بــرای این خانــواده ایجاد 

کنیــم.«

تمدید 4 ساله حضور طباطبایی در کاراته

دومین رأی مطلق در یک روز

آرش میراسماعیلی با کسب تمامی آرای اعضای مجمع برای چهار سال دیگر رئیس فدراسیون جودو باقی ماند آنهم در شرایطی که هر هفت رقیب او که تأیید صلاحیت شده بودند در انتخابات شرکت نکردند.


